
1 (1)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:3358 Det bristande underhållet på järnvägar och vägar

Trafikverket anser att man behöver ytterligare cirka 30 miljarder kronor till 
underhåll av vägar och järnvägar för att upprätthålla nuvarande standard.

Trots detta har inte regeringen beviljat dessa pengar i sin 
infrastrukturproposition. Det innebär att Trafikverket inte kan genomföra de 
underhållsåtgärder som krävs för landets järnvägar och vägar.

Min fråga till infrastrukturminister Tomas Eneroth är:

 

Varför har regeringen inte hörsammat Trafikverkets behov av mer pengar till 
underhåll av våra vägar och järnvägar? 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lars Franzén

Från Riksdagsförvaltningen
2021-07-21
Besvaras senast
2021-08-04


